
Skupščine Luke najbrž ne bo
Delničarji Poziv vladi, naj čim prej poišče dolgoročno
in trdno rešitev, ker sedanje stanje že vpliva na poslovanje
Koper - Po naših neuradnih
informacijah za jutri napoveda-
ne skupščine delničarjev Luke
Koper ne bo. Če bi bila, bi bila
povsem nesmiselna, saj nima
nihče mandata, da bi zastopal
stališče države (ta ima 51 -od-
stotni lastniški delež). Brez ta-
kega deleža seveda ni mogoče
predčasno razrešiti nadzorni-
kov niti imenovati novih.

BORIS ŠULIGOJ
Kdor koli bi jutri zastopal državo
na skupščini, bi moral zagovarjati
stališče, ki bi ga potrdili v držav-
nem zboru. Tega ne bo - to pome-
ni, da nihče ne more podpreti za
skupščino predlagane razrešitve
nadzornikov, ki se jim mandat
sicer izteče julija. Brez razrešitve
nadzornikov tudi imenovanje no-

vih ni mogoče. Novi pa bi bili tako
in tako v glavnem bolj politično
kot strokovno preverjeni kadri.
Včeraj uradne odločitve o tem, kaj
naj se zgodi z jutrišnjo skupščino,
še ni bilo. Morda bo kateri od del-
ničarjev upravi predlagal, naj glede
na tak položaj prekliče sklic.

Teoretično bi se sicer lahko zgo-
dilo, da bi skupščino izpeljali tudi
manjšinski delničarji V tem pri-
meru ima Sod 11,1-osjstotni delež,
Kad 4,98r, Občina Koper 3,3-, KD
Indija-Kitajska 1,14-odstotnega itd.
Toda odločanje samo omenjenih
na skupščini bi bilo seveda farsa.
V tem položaju so nekoliko neod-
ločeni predstavniki zaposlenih, ki
si predvsem prizadevajo pridobiti
čim večji vpliv na odločitev v druž-
bi. »Čeprav ne podpiramo nadzor-
nikov, ki jih je predlagala Janševa
vlada, si predstavniki zaposlenih
želimo, da bi nova vlada čim prej
dobro premislila o položaju v Luki

in sprejela dolgoročne, strateško
trdne odločitve. Želimo si, da bi
bilo tudi sedanjih nadzornikov in
začasne uprave čim prej konec,
ker tak položaj že vpliva na slabše
poslovanje. Tak položaj, nekakšen
vakuum, traja predolgo in je za
Luko skrb vzbujajoč. Zato poziva-
mo k čimprejšnji rešitvi, seveda
pa zaposleni hočemo biti zraven,«
je povedal predstavnik delavcev v
nadzornem svetli Mladen Jovičič.

Danes NS družbe
D§n§§ §§ bo §§§t_l tudi nad-
zorni svet družbe, ki pa ima
na dnevnem redu predvsem
obravnavo letnega poročila.
Včeraj uradno še niso vedeli,
kaj bo s skupščino, neuradno
pa ni nihče verjel, dajo bodo
jutri res izpeljali.
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